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Betreft: Riels Overleg, brainstorm 
Van: Marleen van Esch
Datum: 19 augustus 2013

Aanwezigen: Jos Geerards, Simon Segers, Wim Timmermans, Isabelle Visser, Joke Aerts, Mike Leers, Frans 
Loots, Toon Schellekens, Martin Hermans, Anyta Pigmans, Marleen van Esch

Marleen van Esch heet iedereen welkom en geeft aan dat oorsprong van deze bijeenkomst ligt bij Anyta Pigmans, 
inwoonster uit Riel, die zich afvroeg hoe zij later oud kan worden in Riel, “. Als het  sociale netwerk in Riel niet  
meer vanzelfsprekend is (geen familie in Riel)  en de voorzieningen vanuit de WMO slecht bereikbaar zijn wordt 
dit wel een probleem. Gevolg is dat zij, samen met CdeT als vrijwilliger een poging wil doen om “iets voor Riel” 
van de grond te krijgen, indien er draagvlak is. Er wordt nu geënqueteerd aan de keukentafel bij Rielenaren en er 
is op  maandagochtend een inloopspreekuur voor vrijwilligers en hulpvragers.

Aan   Jos   Geerards,   oud   huisarts,   de   vraag   wat   zijn   beeld   is   van   de   inwoners   van   Riel.   “Er   wordt   veel 
gemantelzorgd. Overigens was er 15 jaar geleden ook zo’n overleg en daar is uitgekomen dat er een hulpdienst 
kwam en via Thebe de Kosterei ontstond.”

Mike Leers gaf aan dat men er aan moet gaan wennen dat men zelf gaat betalen voor zorg. Technologie zal zeker 
ook nieuwe mogelijkheden brengen alsmede ZZPers die zorg gaan aanbieden. Hier speelt eigen geld dan zeker 
een rol.

Toon Schellekens gaf aan dat de wijkzuster van vroeger veel kon signaleren. Echter de KBO voelt zich niet echt 
als gesprekspartner gezien door Thebe. 

Het onderkennen van problemen bij inwoners werd door allen wel als een aandachtspunt onderschreven. Mike 
Leers geeft aan dat de tijd, met nieuwe techniek, social media en internet, een hoop vanzelf zal oplossen. De 
oudere van nu is heel anders dan de ouderen van de toekomst. Ook de Informele zorg zal zich nog verder gaan 
ontwikkelen,   zelf   is  hij   voorzitter  van  een kenniscentrum voor  zelfhulp  met  ervaringsdeskundigen op  allerlei 
gebied. Dit werkt erg goed, aldus Mike.

Hulp bereikbaar laten zijn is een punt, hiervoor is het al heel goed dat CdeT op maandag in de Leybron fysiek 
aanwezig is, dit is al goed bekend volgens de aanwezigen. CdeT zou haar gezicht nog meer moeten laten zien bij 
bijvoorbeeld de biljartclub, en andere groepjes en sportverenigingen zodat er vertrouwen ontstaat en korte lijntjes. 
Nog meer PR en outreachend bezig zijn is het devies.

Simon Segers geeft aan dat de uitslag van de enquête belangrijk is om de draagvlak te meten, Marleen en Anyta 
geven aan dat de looptijd een jaar is en overigens voor een belangrijk deel ook een middel om in gesprek te 
komen, de uitslag zal een impressie zijn van een tendens :  begin 2014 komt de uitslag.
Simon vroeg zich af waarom de Zonnebloem er niet bij  was uitgenodigd. Doel voor nu was om vooral geen 
organisaties met een bepaald doel te laten spreken maar vooral Rielenaren over hun  visie te horen. 
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Op de vraag wat de Leybron voor rol kan spelen , gaf Frans Loots aan dat deze een faciliterende rol heeft en 
rendabel moet draaien. Er is inmiddels wel een 3 tal dames als ondersteuning voor de activiteitencommissie actief 
om plannen te gaan maken voor meer actie in de Leybron.
Marleen van Esch geeft aan deze dames graag te leren kennen. 

Aangezien het  steeds over ouderen en zorg ging,  vraagt Marleen ook aandacht  voor  andere groepen zoals 
mensen met een licht verstandelijke beperking (LVG).

Isabelle Visser heeft een idee om deze mensen in te zetten in een horecaachtige functies   waarbij direct de 
concurrentie met de bestaande horeca gepareerd wordt en deze initiatieven over het algemeen  veel sympathie 
oproepen. Deze zouden een eetpunt kunnen vormen en zo meedoen kunnen doen en alleenstaande ouderen te 
ontvangen. De meeste aanwezigen reageerden hier negatief op, niet haalbaar voor Riel, was de reden. 

Wim Timmermans geeft aan dat het gebouw niet uitnodigend genoeg is om de activiteiten die vanuit de WMO 
onderschreven zouden worden onderdak te bieden. Het is donker en somber, je wordt er niet vrolijk van. Hij proeft 
dat langzaam ontwikkelingen geboren worden die een goed onderdak nodig hebben, een ontmoetingsplaats in 
Riel, waar je graag wil zijn. 
Alle aanwezigen geven aan dat het succes van activiteiten voor een groot deel door het pand bepaald worden, en 
dat, naast de daadwerkelijke ontwikkeling van deze activiteiten, het pand echt aangepakt dient te worden. Het 
idee wordt geopperd dit middels een handtekeningenlijst aan de gemeente te laten weten.

Joke Aerts geeft aan dat het project “de wijkzuster” in een impasse zit momenteel. En vraagt tevens aandacht 
voor een zitting in een klankbordgroep inzake de WMO vanuit de aanwezigen. Hiervoor   meldt geen van de 
aanwezigen zich aan.

To do:

 Nieuw vergaderverzoek uitbrengen eind januari 2014
aan alle aanwezigen                                                                door : Marleen(gedaan)

 Verslag versturen naar alle aanwezigen 
inclusief Jac Vos , Zonnebloem                                                  door: Marleen(gedaan)

 9 september komt iedereen tussen 9.0012.00 langs 
in de Leybron om een handtekening te zetten ter 
ondersteuning van het  renovatieplan Leybron.                            door: allen

 Activiteitencommissie in contact brengen met ContourdeTwern      door : Frans Loots

Nieuwtjes van na 19 aug: 

 Inmiddels is er 23 september een oriënterend gesprek met Marcel Beerens van Amarant gepland om 
naar de locatie “Leybron” te kijken, hij weet dan ook het aantal cliënten uit Riel, hij zoekt n.l. een nieuwe 
horecalocatie t.v.v. Proost Joost en kan dan wellicht iets concreets over haalbaarheid zeggen. Bij deze 
afspraak is Isabelle Visser betrokken.

 Er is een overleg geweest met Rianne Spijkers  van  Thebe, Han Jansen, innovatiemanager bij CdeT en 
Inge van der Horst inzake een inloopspreekuur omtrent zorg wat een aanvulling zou kunnen zijn bij de 
ideeën van Joke Aerts. Hierover wordt verder gesproken door zorgverleners.
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